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The Shoe Grounder Assembly 2051 is designed to effectively ground 
mobile personnel when they are in contact with conductive and 
dissipative flooring. The conductive, no-slip outer sole provides a 
reliable static ground. The function of the shoe grounding assembly 
depends upon contact with the skin through perspiration in the 
shoe to sustain an electrical contact between the conductive ribbon 
and the body. The Shoe Grounder Assembly 2051 comes with a 1 
Megohm Resistor. Meets category ESD SP9.2 Type A.

Item Description
2051 Shoe Grounder Assembly, 1 Megohm Resistor

Specifications Typical Value Test Method 

Hook and Loop 3/4" 

Elastic Strap Maroon

Sole Interior Non-marking

Sole Exterior <1 x 106 ohms

Total Grounder  <1.2 x 106 ohms ESD-SP9.2, ESD TR53 

2051 SHOE GROUNDER ASSEMBLY

Note: This product is not recommended for use on equipment with 
operating voltage exceeding 250 VAC.

CAUTION: The ESD Series is for electrostatic control. It will not reduce 
or increase your risk of receiving electric shock when using or working on 
electrical equipment. Follow the same precautions you would use without 
wrist straps, including:

• Make certain that equipment having a grounding type plug is properly     	
  grounded 
• Make certain that you are not in contact with grounded objects other                                
  than through the ESD Series.

http://staticcontrol.descoindustries.com/
http://staticcontrol.descoindustries.com/SCSCatalog/Foot-Grounders/Cup-Style-Foot-Grounders-Two-Soles/2051/
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Данный компонент на территории Российской Федерации 

Вы можете приобрести в компании MosChip. 

    

   Для оперативного оформления запроса Вам необходимо перейти по данной ссылке: 

      http://moschip.ru/get-element 

   Вы  можете разместить у нас заказ  для любого Вашего  проекта, будь то 
серийное    производство  или  разработка единичного прибора.   
 
В нашем ассортименте представлены ведущие мировые производители активных и 
пассивных электронных компонентов.   
 
Нашей специализацией является поставка электронной компонентной базы 
двойного назначения, продукции таких производителей как XILINX, Intel 
(ex.ALTERA), Vicor, Microchip, Texas Instruments, Analog Devices, Mini-Circuits, 
Amphenol, Glenair. 
 
Сотрудничество с глобальными дистрибьюторами электронных компонентов, 
предоставляет возможность заказывать и получать с международных складов 
практически любой перечень компонентов в оптимальные для Вас сроки. 
 
На всех этапах разработки и производства наши партнеры могут получить 
квалифицированную поддержку опытных инженеров. 
 
Система менеджмента качества компании отвечает требованиям в соответствии с  
ГОСТ Р ИСО 9001, ГОСТ РВ 0015-002 и ЭС РД 009 
 
 

      

            Офис по работе с юридическими лицами: 
 

105318, г.Москва,  ул.Щербаковская д.3, офис 1107, 1118, ДЦ «Щербаковский» 
 
Телефон: +7 495 668-12-70 (многоканальный) 
 
Факс: +7 495 668-12-70 (доб.304) 
 
E-mail: info@moschip.ru 
 
Skype отдела продаж: 
moschip.ru 
moschip.ru_4 
              

moschip.ru_6 
moschip.ru_9 
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